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Polska może rozpocząć rozmowy o przyjęciu euro w
2009 roku

W trakcie panelu dyskusyjnego na XVII Forum Ekonomicznym w Krynicy, wicepremier, minister finansów Zyta Gilowska
poinformowała,  że w 2009 r.  Polska przedstawi  gotowość do podjęcia rozmów nt.  wejścia do strefy euro.  –  Mimo
zawirowań politycznych, nasz kraj realizuje wszystkie ustalenia uzgodnione z Komisją Europejską i w 2009 r.
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poinformowała,  że w 2009 r.  Polska przedstawi  gotowość do podjęcia rozmów nt.  wejścia do strefy euro.  –  Mimo
zawirowań politycznych, nasz kraj realizuje wszystkie ustalenia uzgodnione z Komisją Europejską i w 2009 r. Polska
powinna spełnić  parametry  konwergencji,  łącznie  z  parametrem deficytu sektora finansów publicznych  –  zapowiedziała
wicepremier. W ten sposób wiceprezes Rady Ministrów ustosunkowała się do opinii  większości ekonomistów, którzy
przewidują, że realnym terminem przyjęcia euro w Polsce jest rok 2012.

Podczas debaty inaugurującej krynickie Forum, Zyta Gilowska zapowiedziała, że jeszcze w
tym roku może zostać utworzony w Polsce komitet stabilności finansowej. – Głównym
wyzwaniem Unii Europejskiej jest zapewnienie bezpieczeństwa systemów finansowych.
Zadaniem tego komitetu byłoby szybkie reagowanie na sytuacje kryzysowe na rynkach
finansowych – zaznaczyła wicepremier. Podobne komitety działają już we Francji, Wielkiej
Brytanii i we Włoszech. – W dobie globalizacji zachwianie jednej z giełd wystarczy, by
niepokoje przeniosły się na inne rynki – dodała minister finansów.

Mówiąc o innych wyzwaniach przed którymi stoi dziś UE, wicepremier Gilowska podkreśliła
wagę zapewnienia Europie bezpieczeństwa energetycznego oraz lepszych warunków
rozwoju. Zaznaczyła, że przyszłość Unii zależy od tego jak Europa poradzi sobie z tymi
zadaniami. 
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